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Panie Przewodniczący! 

Wysoka Rado! 

 

 Przedkładam sprawozdanie z prac Burmistrza Barlinka za okres od dnia 17 marca 
2010 r. do 20 kwietnia 2010 r. 

W tym czasie odbyły się cztery posiedzenia Burmistrza Barlinka z zespołem 
kierowniczym i rozpatrzono następujące sprawy: 

 
 
       I. W zakresie spraw finansowych:  

 

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z  wnioskiem PM Nr 2 "Pod Topolą" w Barlinku w 
sprawie udzielenia pomocy finansowej w organizacji 12 Festiwalu Piosenki Przedszkolnej 
"ŚPIEWAJ RAZEM Z NAMI" Barlinek 2010. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek i 
przyznał z budżetu kwotę 700,00 zł. 

2. Burmistrz zapoznał się z  wnioskiem MKS Pogoń Barlinek z prośbą o dofinansowanie 
zakupu strojów piłkarskich i sprzętu umożliwiającego trenowanie piłki nożnej dla 
młodzieżowej drużyny piłkarskiej "Żaczki" działającej przy MKS Pogoń Barlinek. Po 
analizie wniosku Burmistrz postanowił ufundować stroje,oraz sprzęt sportowy w formie 
nagrody. Burmistrz polecił referatowi RI spisać umowę w ramach promocji miasta 
"Barlinek to mnie rusza". 

3. Burmistrz zapoznał się z wnioskiem MKS Pogoń Barlinek z prośbą o anulowanie odsetek, 
oraz rozłożenie na raty zwrotu dotacji za rok 2007 w wysokości 9.900,73 zł. Burmistrz po 
analizie wniosku wyraził zgodę na umorzenie odsetek, oraz rozłożenie na raty kwoty 
9.900,73 zł.  

4. Burmistrz zapoznał się z wnioskiem MKS Pogoń Barlinek z prośbą o anulowanie odsetek, 
oraz rozłożenie na raty zwrotu dotacji za rok 2007 w wysokości 3.718,56 zł. Burmistrz po 
analizie wniosku wyraził zgodę na umorzenie odsetek, oraz rozłożenie na raty kwoty 
3.718,56 zł 

5. Burmistrz zapoznał się z wnioskiem MKS Pogoń Barlinek z prośbą o anulowanie odsetek, 
oraz rozłożenie na raty zwrotu dotacji za rok 2007 w wysokości 2.859,15 zł. Burmistrz po 
analizie wniosku wyraził zgodę na umorzenie odsetek, oraz rozłożenie na raty kwoty 
2.859,15 zł. 

6. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem sołectwa Żydowo z prośbą o 
dofinansowanie imprezy organizacji "Dnia wiosny" w kwocie 200,00 zł. Burmistrz 
pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały zaplanowane 
w funduszu sołeckim na 2010 r. 

7. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Publicznego Gimnazjum nr 1 w Barlinku o 
dofinansowanie Festiwalu Piosenki Dziecięcej. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek 
i przyznał z budżetu kwotę 400,00 zł. 

8. Burmistrz zapoznał się z wnioskiem Polskiego Związku Wędkarskiego Okręg w 
Gorzowie Wlkp. z prośbą o udzielenie dotacji na zarybianie na terenie Gminy Barlinek. 
Po analizie Burmistrz postanowił zabezpieczoną kwotę w budżecie przekazać w formie 
dotacji w ciągu 3 miesięcy. Burmistrz przekazał RGM przedmiotowy wniosek do 
realizacji. 

9. Burmistrz Barlinka zapoznał się z opinią Zachodniopomorskiego Urzędu Wojewódzkiego 
w sprawie wsparcia finansowego na rzecz Akademii Sztuki w Szczecinie. Burmistrz 
Barlinka polecił przedłożyć Radzie Miejskiej projekt uchwały intencyjnej o wyrażenie 
zgody na pomoc finansową województwu samorządowemu na realizację jego zadań w 
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formie dotacji celowej. Burmistrz ustalił kowtę wsparcia 10.000,00 zł w roku 2010 i 
10.000,00 zł w roku 2011. 

10.  Burmistrz zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Osina w sprawie zakupu sprzętu AGD do 
świetlicy wiejskiej w ramach funduszu sołeckiego w kwocie 3800,00 zł. Burmistrz 
pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały zaplanowane 
w funduszu sołeckim na 2010r. 

11.  Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Osina w sprawie zakupu garnków 
do świetlicy wiejskiej w Osinie w ramach funduszu sołeckiego w kwocie 500,00 zł. 
Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały 
zaplanowane w funduszu sołeckim na 2010r.  

12. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Dziedzice w sprawie wykonania 
nowego ogrodzenia w ramach funduszu sołeckiego w kwocie 2.500,00 zł. Po analizie 
Burmistrz wyraził zgodę pod warunkiem partycypowania w kosztach budowy bramy 
przez współwłaścicieli dz. nr 246/8 obr. Dziedzice. 

13. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Jarząbki w sprawie zakupu 
materiałów budowlanych w celu wykonania remontu wewnętrznego świetlicy wiejskiej. 
Szacowany koszt to kwota 1.000,00 zł. Burmistrz postanowił, iż koszt zakupu w/w 
materiałów zostanie pokryty ze środków rezerwy budżetowej Burmistrza Barlinka. 

14. Burmistrz zapoznał się z wnioskiem Ośrodka Pomocy Społecznej w sprawie umorzenia 
nienależnie pobranych świadczeń rodzinnych przez osobę fizyczną w wysokości 1.624,00 
zł oraz umorzenia odsetek. Burmistrz po analizie rozpatrzył wniosek negatywnie, 
postanowił w/w kwotę rozłożyć na raty.  

15. Burmistrz zapoznał się z wnioskiem Ośrodka Pomocy Społecznej w sprawie umorzenia 
nienależnie pobranych świadczeń z funduszu alimentacyjnego przez osobę fizyczną w 
wysokości 1.500,00  zł wraz z odsetkami. Burmistrz po analizie rozpatrzył wniosek 
negatywnie, postanowił w/w kwotę rozłożyć na raty. 

16. Burmistrz zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Swadzim w sprawie zakupu słupków do 
piłki siatkowej w ramach funduszu sołeckiego w kwocie 1.100,00 zł. Burmistrz 
pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały zaplanowane 
w Funduszu Sołeckim na 2010r. 

17. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Urzędu Skarbowego w Myśliborzu w 
sprawie wydania postanowienia dot. umorzenia podatku od spadku osoby fizycznej w 
kwocie 3.512,00 zł pobieranego przez US. Burmistrz rozpatrzył w/w wniosek negatywnie 
wydając stosowne postanowienie. 

18. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej z prośbą o przesunięcie 
płatności I i II raty podatku rolnego do dnia 31.10.2010r. Burmistrz rozpatrzył pozytywnie 
w/w wniosek. 

19. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej z prośbą o umożliwienie 
przeznaczenia dopłaty do paliwa rolniczego za rok 2010 na poczet podatku rolnego za 
2010r. Burmistrz po analizie postanowił odroczyć płatność z tytułu podatku rolnego do 
końca maja 2010r. w związku z uregulowaniem płatności z otrzymanej dopłaty do paliwa 
rolniczego za 2010r. 

20. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej z prośbą o umorzenie I i II 
raty podatku rolnego za 2010r. Burmistrz rozpatrzył negatywnie w/w wniosek. 

21. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej o umorzenie podatku od 
nieruchomości i podatku rolnego za 2010 rok. Burmistrz po analizie polecił uzgodnić z 
Sołtysem Lutówka możliwość odpracowania w/w podatku w ramach prac społeczno- 
użytecznych na potrzeby sołectwa.  
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22.  Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Rychnów o zakup koszy 
ulicznych do m. Rychnów. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane 
zadanie i kwota zostały zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2010r. 

23. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Grupy Tanecznej FEELING Ul. Podwale 9 
Barlinek z prośbą o dofinansowanie wyjazdu na VII Nowogardzkie Spotkanie Taneczne 
oraz IV Galę Taneczną w kwocie 5.000,00 zł. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, 
wnioskowana kwota zostanie przyznana ze środków rezerwy budżetowej Burmistrza 
Barlinka. 

 

 

 
 
       II.  W zakresie spraw inwestycyjnych; 

 

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. modernizacji siedziby OSP w Barlinku na 
potrzeby Gminnego Centrum Ratownictwa. Burmistrz Barlinka postanowił, iż po 
zakończeniu realizacji projektem zarządzać będzie, (administrować) OSP w Barlinku.  

      Burmistrz polecił rozeznać w jakiej formie prawnej oddamy obiekt w zarządzanie. 
 
2. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. wyboru obszarów zdegradowanych w 

Barlinku, określonych na podstawie analizy sytuacji społeczno-gospodarczej, dla których 
ma zostać opracowany Zintegrowany Program w ramach Lokalnego Programu 
Rewitalizacji Barlinka. Tylko projekty ujęte w powyższym Programie będą mogły 
aplikować o pomoc finansową w ramach działania 5.5.1 Rewitalizacja obszarów 
zdegradowanych RPO WZ 2007-2013. Wskazane obszary zintegrowane- obszar centrum 
miasta wraz z ul. Sportową i ul. sąsiednimi, oraz obszar na północ od centrum miasta. Po 
analizie wybrano obszar centrum miasta wraz z ul. Sportową i ul. sąsiednimi 

3. Burmistrz polecił, aby RI przygotowało plakat promocyjny "Lato w Barlinku" z 
umieszczeniem również oferty lokalnych hoteli oraz ulotki promocyjne w tym temacie, 
jak również umieszczenie informacji w lokalnych czasopismach. 

4. Burmistrz polecił RI rozeznać w terenie sprawę udrożnienia drogi (trasy turystycznej) 
Żydowo - Niepołcko - Równo. 

5. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. przystąpienia do projektu, który 
realizowany będzie w ramach Działania 8.3 Programu Operacyjnego "Innowacyjna 
Gospodarka" z gminami: Choszczno- jako liderem projektu, Drawno, Bierzwnik, Krzęcin. 
Okres trwania projektu to XI.2010 r - X 2012 r., gdzie koszt własny to 15% czyli ok. 
60.000,00 zł. Burmistrz polecił przygotować stosowna uchwałę intencyjną w spr. 
przystąpienia do projektu i przedłożyć do Rady Miejskiej. 

6. Burmistrz zapoznał się z przedstawioną koncepcją projektową Stowarzyszenia Pracowni 
Autorskich "AFIX" Sp. z o.o. w Szczecinie, określającą główne założenia zmian 
projektowych dotyczących "Zagospodarowania parku oraz infrastruktury kulturalno-
sportowej we wsi Mostkowo" i zatwierdził wariant nr 3 - tj. z doprowadzeniem ścieżki 
tylko do szkoły - zmiana granicy opracowania między nasypem a drzewami. 

7.  Burmistrz Barlinka zobowiązał RI do uzgodnienia komunikacji pieszej po zamknięciu 
schodów prowadzących do BOK w Barlinku. 

8. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją dot. stanu realizacji zadań inwestycyjnych 
ujętych w WPI oraz budżecie na 2010 rok i postanowił powyższe skierować do Rady 
Miejskiej w/m zgodnie z planem pracy Rady. 

9. Burmistrz Barlinka zobowiązał referat RI do sporządzania zbiorowego sprawozdania 
dotyczącego zamówień publicznych, a pozostałe referaty do końca stycznia każdego roku 



 4 

mają dostarczyć niezbędne informacje zgodnie z formularzami określonymi w ustawie o 
zamówieniach publicznych. 

10. Burmistrz polecił RI skontaktować się z przedstawicielami sąsiadujących gmin, co do 
chęci wzięcia udziału w organizowanych zawodach podczas Dni Barlinka w ramach 
obchodów 20 -lecia samorządności. 

11. Burmistrz zobowiązał RI w ramach Wielkiej Siódemki Barlineckiej - Międzynarodowego 
Spotkania Pasjonatów Nordick Walking do organizacji swobodnego dojazdu do Ośrodka 
Wpoczynkowego "Janowo", do zabezpieczenia miejsc parkingowych (od 100 do 150) 
oraz ustalenia odpowiednich zasad w ruchu drogowym podczas w/w spotkania. 

12. Burmistrz Barlinka ustalił, iż realizacją projektu Polsko-Niemiecka Wielka Siódemka 
Barlinecka- Międzynarodowe Spotkanie Pasjonatów Nordick Walking  zajmie się 
Barlinecki Ośrodek Kultury za wyjątkiem obsługi i opieki nad grupą gości z Prenzlau       

      ( ok.30 osób) co powierza się RI. 
13.  Burmistrz Barlinka zapoznał się z listą projektów kluczowych dla rozwoju Gminy 

Barlinek w podziale na działania realizowane do 2013r. i planowane do realizacji w latach 
2014-2020 w związku z aktualizacją Strategii Rozwoju Województwa 
Zachodniopomorskiego.Burmistrz pozytywnie zaakceptował powyższą listę projektów, 
oraz postanowił dopisać projekt pn. "Stworzenie strefy przemysłowej pomiędzy ulicami 
Szosową, Okrętową i Szosą do Lipian". 

14. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem MKS "Pogoń" z prośbą o udzielenie zgody 
na rozgrywanie meczy piłkarskich zgodnie z przedstawionym harmonogramem. Termin 
ostatniego meczu 2 czerwca koliduje terminem rozpoczęcia prac budowlanych 1 czerwca 
2010r.- przebudowy boiska miejskiego wraz z zapleczem socjalno-technicznym- Etap l. 
Po analizie Burmistrz Barlinka polecił zapisać w protokole przekazania placu budowy 
konieczność przeprowadzenia meczu dnia 02.06.10r.  

15. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami na realizację zadania "Przebudowa 
skrzyżowania ul. 1 Maja z ulicą Ogrodową. Wpłynęły 2 oferty. Burmistrz wybrał ofertę 
najkorzystniejszą za cenę 110.547,86 zł brutto firmy Prywatne Przedsiębiorstwo Drogowe 
"DROMAX" Kobierski i Spławski Spółka jawna, ul. Gorzowska 36 66-500 Strzelce 
Krajeńskie. 

16. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą wykonania tablicy informacyjnej na Pomniku 
Woldenberczyków w Dziedzicach. Burmistrz polecił skonsultować treść tablicy z 
przedstawicielem Związku Woldenberczyków w Poznaniu. 

17. Burmistrz zapoznał się z wnioskiem osób fizycznych o odtworzenie odcinka drogi 
wewnętrznej dz. nr 219 w m. Ożar przy współudziale wnioskodawców. Po analizie 
Burmistrz wyraził zgodę na odtworzenie odcinka drogi wewnętrznej dz. nr 219 w m. Ożar 
na podstawie stosownego porozumienie między wnioskodawcami a Gminą.  

18. Burmistrz zapoznał się ze sprawą dotyczącą zagospodarowania kamienia brukowego z 
ulicy Fabrycznej. Burmistrz polecił zdeponować kamień brukowy i przechować na terenie 
PEC Sp. z o.o. na podstawie stosownego porozumienia. 

19. Burmistrz zapoznał się ofertami na przebudowę budynku na świetlice w Dzikowie 
Wpłynęło 12 ofert. Burmistrz wybrał ofertę najkorzystniejszą za cenę 12.810,00 brutto 
firmy Kompleksowa Obsługa Budowlana "INŻ-BUD" T. Siwiec, Aleja Zdobywców Wału 
Pomorskiego 5/5, 78-600 Wałcz. Burmistrz polecił przed podpisaniem stosownej umowy 
wystosować pismo do w/w firmy z prośbą o przedstawienie koncepcji przebudowy 
budynku na świetlice w Dzikowie. 

20. Burmistrz zapoznał się z wnioskiem Przedsiębiorstwa Budowlano-Montażowe "MADEX" 
o przedłużenie terminu wykonania zadania - budowa Cmentarza komunalnego przy ulicy 
Szosowej o okres postoju, spowodowanego warunkami atmosferycznymi. Po analizie 
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Burmistrz Barlinka zgodnie z zawartą umową wyraził zgodę na przedłużenie terminu 
wykonania zadania o okres 3 miesięcy (tj. do 30.06.10r) stosownym aneksem do umowy.  

21. Burmistrz Barlinka zapoznał się z 3 koncepcjami projektowymi lokalizacji boisk dot. 
budowy komplesku sportowo-rekreacyjnego w Mostkowie (ORLIK 2012). Po analizie 
Burmistrz Barlinka zatwierdził wariant 3 (tj. lokalizacje boisk prostopadle do budynku 
szkoły). 

22. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Berlin Group Development Sp. zo.o. o 
uzgodnienie projektu budowlanego pn: "Budowa sieci, przyłączy i instalacji zewnętrznych 
kanalizacji deszczowej, kanalizacji sanitarnej i wodociągowej oraz przebudowa sieci 
gazowej n/c przy ul. 31 Stycznia dz. nr 167/87, 156/24, 167/82, 167/83, 167/84, 167/86, 
167/88, 156/23, 806/4, 167/85, 168, 806/14 obr. 2 B-ek. 
Burmistrz wyraził zgodę na proponowany sposób odwodnienia drogi i parkingu przez 
zbiornik retencyjny na terenie działek nr 806/4 i 167/88 obr. 2 Barlinek pod warunkiem 
zawarcia stosownej umowy z Gminą Barlinek regulującej warunki budowy i przekazania 
sieci kanalizacji sanitarnej na majątek Gminy, zawarcia stosownego aneksu do umowy nr 
RI.IV.7023/15/17/07 regulującego warunki odprowadzania wód opadowych do zbiornika 
retencyjnego oraz ustanowienia służebności przesyłu dla sieci wodociągowej na 
nieruchomościach dz. nr 167/87 i 167/88 obr.2 Barlinek. Burmistrz zawiadomił 
jednocześnie, że zgodnie z aneksem do umowy z dn. 22.09.2009r Gmina dała prawo do 
dysponowania terenem na cele budowlane na dz. nr 156/23, 156/24, 167/82, 167/83, 
167/84, 167/85, 167/86, 806/5 obr. 2 B-ek.  

23. Burmistrz Barlinka przeanalizował wniosek osoby fizycznej o zawarcie umowy na 
budowę sieci wodociągowej na nieruchomości o nr ewid. dz. nr 113 obr. Osina i dz. nr 14 
obr. Ożar gm. Barlinek w celu zapewnienia dostawy wody dla planowanej budowy 
domów jednorodzinnych na dz. nr 142/25 obr. Ożar gm. Barlinek. Burmistrz Barlinka 
wyraził zgodę na zawarcie umowy na budowę sieci wodociągowej na nieruchomości o nr. 
ew. działek 113 obr. Osina i 14 obr. Ożar, jednakże Burmistrz ustalił, iż budowa przyłączy 
nie należy do zadań własnych Gminy a tym samym budowa przyłącza zasilającego w 
wodę działkę nr 145/25 obr. Ożar nie może być przedmiotem umowy. 

24. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawę zagospodarowania pasa zieleni pomiędzy 
chodnikiem, a jezdnią przy ul. Kombatantów. Burmistrz postanowił dokonać nasadzeń 
krzewów. 

25. Burmistrz Barlinka przeanalizował  sprawę budowy drogi przy ul. Leśnej. Burmistrz 
polecił wyłożyć nową nawierzchnię z kostki brukowej polbruk.   

26. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem firmy Berlin Group Development Sp. z o.o. 
w sprawie uzgodnienia budowy chodników przy ul. dojazdowej łączącej ul. 31 Stycznia z 
ul. Podwale . Burmistrz uzgodnił przedłożoną koncepcję projektową i stwierdził, iż 
budowa chodników po obu stronach jezdni wyczerpuje zapis w MPZP. 

27. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawę wykonania prac dodatkowych przebudowy 
budynku warsztatowego na gminne centrum ratownictwa w Barlinku wynikających z 
wstrzymania prac na dachu budynku ze względu na zły stan połączeń między gzymsami, 
uzupełnienia dachu z cegły od oparcia płyty panwiowej na dźwigarze (załatanie odejścia 
ścian szczytowej), ściany szczytowe z cegły dziurawki, stan poszycia, izolacji i szlichty 
betonowej na dachu nie nadający się do użytku oraz zły stan marek. Szacowany koszt 
robót dodatkowych to kwota ponad 132.000,00 zł. Burmistrz po spotkaniu się na placu 
budowy z wykonawcą - firmą TENSOR Structrual Design Sp. z o. o. w Szczecinie polecił 
wykonawcy dokonać korekty kosztorysu na wzmocnienie ścian, natomiast do inspektora 
nadzoru wystąpić o  zaproponowanie  innego tańszego rozwiązania remontu dachu. 

28. Burmistrz Barlinka zapoznał się z  wnioskiem Nadleśnictwa Barlinek o wykonanie 
dodatkowych wzmocnień zjazdów na drogi leśne przy remoncie drogi gminnej do 
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Moczydła. Burmistrz polecił wystosować pismo z prośbą o uściślenie informacji dot. 
ilości i technologii utwardzenia zjazdów, pokrycia kosztów oraz terminu wykonania 
planowanego zadania. 

29. Burmistrz zapoznał się z koncepcją wykonania wymiany odcinka sieci wodociągowej pod 
ul. Kombatantów dot. budowy i przebudowy dróg łączących północną część miasta 
Barlinek z drogą wojewódzką DW 156 Etap I. Koszt wykonania wg kosztorysu 
111.020,00 zł. brutto, natomiast rezerwa na zadaniu wynosi 95.000 zł. Burmistrz po 
spotkaniu się z wykonawcą firmą STRABAG Sp. z o.o. ul. Komabatantów 34/607, 66-
400 Gorzów Wlkp. podjął decyzję o zleceniu wykonania likwidacji kolizji wodociągu z 
zaprojektowaną instalacją deszczową w sposób, który zostanie ustalony z Powiatem 
Myśliborskim -stroną umowy nr 129/2009 na wykonanie zadania.  

30. Burmistrz zapoznał się z koncepcją wykonania przepustu pod ul. Kombatantów dot. 
budowy i przebudowy dróg łączących północną część miasta Barlinek z drogą 
wojewódzką DW 156 Etap I. Koszt wykonania ok 30.000 zł. Burmistrz po spotkaniu się z 
wykonawcą, firmą STRABAG Sp. z o.o. ul. Komabatantów 34/607,66-400 Gorzów Wlkp. 
podjął decyzję o wykonaniu przepustu w technologii z jedna rurą. Zapłata nastąpi w 
sposób ustalony z Powiatem Myśliborskim -stroną umowy nr 129/2009 na wykonanie 
zadania. 

31. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą zwiększenia zabezpieczonej kwoty 40.000,00 
zł w budżecie na opracowanie projektu na budowę biblioteki miejskiej przy ul. 
Gorzowskiej 78 w Barlinku. Burmistrz polecił wystosować wniosek do Skarbnika 
Barlinka w/m o zwiększenie w Budżecie Gminy środków finansowych w wysokości 
30.000,00 zł na opracowanie powyższego projektu. 

32. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą wyboru ulicy do Narodowego Programu 
Przebudowy Dróg Lokalnych 2008-2011. Po analizie Burmistrz wybrał ulicę Stodolną do 
powyższego programu. Szacowany koszt remontu ulicy to kwota 250.000,00 zł. 

33. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze składem komisji przetargowej : Janusz Zubyk, Renata 
Wolniak, Kamila Rogut - Szkudlarek, Waldemar Kościukiewicz, oraz dokumentacją 
przetargową dla zadania pn. "Remont grogi gminnej w m. Strąpie". Burmistrz zatwierdził 
skład komisji oraz dokumentację przetargową. Burmistrz polecił ogłosić przetarg na w/w 
inwestycję. 

34. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą uwzględnienia wykonania zjazdów do garaży 
w związku z remontem chodnika przy ul. Mickiewicza. Burmistrz postanowił wystosować 
pismo do właściciela nieruchomości na której zlokalizowane są dwa garaże z prośbą o 
przedstawienie odpowiednich uzgodnień zezwalających na lokalizację garaży wraz z 
dostępem do drogi publicznej. Brak powyższych informacji będzie równoznaczne z nie 
uwzględnieniem w/w zjazdów podczas remontu chodnika. 

35. Burmistrz Barlinka  przekazał Przedsiębiorstwu Wodno-Kanalizacyjnemu „Płonia” 
dokumentację związaną z opracowaniem wniosku o dofinansowanie projektu 
„Przebudowa ujęcia wody wraz z budową nowej stacji uzdatniania wody w miejscowości 
Nowa Dziedzina oraz remont budynku stacji uzdatniania wody wraz z wymianą 
technologii uzdatniania wody w miejscowości Dzikowo” w związku z zakwalifikowaniem 
wniosku do współfinansowania w ramach  Działania 321 "Podstawowe usługi dla 
gospodarki i ludności wiejskiej" Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2007-
2013, w zakresie gospodarki wodno-ściekowej dla naboru w 2009 roku. Burmistrz 
poinformował o ogłoszonym przez Zarząd Województwa Zachodniopomorskiego 
kolejnym (ostatnim) naborze wniosków o przyznanie pomocy w ramach działania 
„Podstawowe usługi dla gospodarki i ludności wiejskiej” objętego Programem Rozwoju 
Obszarów Wiejskich na lata 2007-2013.  
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36. Burmistrz Barlinka zapoznał się z projektami do wpisania do Lokalnego Programu 
Rewitalizacji Barlinka i ich realizacji w ramach działania 5.5.1. Rewitalizacja obszarów 
zdegradowanych RPO WZ 2007-2013. Burmistrz zaakceptował listę projektów do 
Lokalnego Programu Rewitalizacji, natomiast w przypadku możliwości ubiegania się o 
dofinansowanie w ramach działania 5.5.1 Rewitalizacja obszarów zdegradowanych RPO 
WZ 2007-2013  wybrał projekty : "Zagospodarowania Parku w Delcie Młynówki", 
"Przebudowa obiektu przy ul. Gorzowskiej na Bibliotekę Publiczną", "Przebudowa ulicy 
Żabiej i Podwale w Barlinku". Burmistrz polecił wystosować wniosek o zabezpieczenie 
środków w budżecie na przygotowanie dokumentacji na zadanie "Przebudowa ulicy 
Żabiej i Podwale w Barlinku" i złożenie wniosku o dofinansowanie w 2010 r oraz 
realizacje tego zadania w 2012 r. 

37. Burmistrz Barlinka zapoznał się informacją na temat planowanych naborów wniosków o 
dofinansowanie realizacji projektów w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 
Województwa Zachodniopomorskiego na lata 2007-2013 oraz Programu Rozwoju 
Obszarów Wiejskich na lata 2007-2013. Burmistrz postanowił przeprowadzić analizę 
kosztów związanych z aktualizacją dokumentacji dotyczącej prac konserwatorskich 
murów miejskich oraz możliwości wprowadzenia ich do budżetu w 2010 r.  i złożenia 
wniosku o dofinansowanie tego zadania w ramach działania 5.2.2. Zachowanie 
dziedzictwa kulturowego RPO 2007-2013, do którego nabór rozpocznie się w maju 2010 
r. Zakładany termin realizacji - 2012 r.  

38. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami na zagospodarowanie pasa zieleni pomiędzy 
chodnikiem, a jezdnią przy ul. Kombatantów. Wpłynęły 2 oferty. Burmistrz wybrał ofertę 
najkorzystniejszą za cenę 8 zł brutto (1 szt. rośliny wraz z kosztami posadzenia) firmy 
Gospodarstwo Rolno Szkółkarskie OMORICA Moczkowo, ul. Gorzowska 19 Barlinek. 

39. Burmistrz Barlinka zapoznał się z fakturą za oszczędności w oświetleniu w wyniku 
wdrożenia zleceń zawartych w audycie energetycznym. Audyt wykazał oszczędności na 
kwotę 12.128,48 zł za okres 2 miesięcy. Burmistrz zaakceptował fakturę firmy A.M. 
Preda. 

40. Burmistrz Barlinka zapoznał się z koncepcjami na sygnalizację świetlną dla pieszych na 
skrzyżowaniach na Górnym Tarasie. Na zapytanie wpłynęły 4 koncepcje. Burmistrz 
wybrał koncepcję najkorzystniejszą nie ingerującą w projekt budowlany drogi i polecił 
opracować projekt. Przy każdym skrzyżowaniu przed przejściem dla pieszych znajdzie się 
słup z zawieszonym aktywnym znakiem drogowym D-6 dwustronnym z animacją postaci, 
błyskającą lampą zasilane ogniwem słonecznym. 

41. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą zmiany umowy dla inspektora nadzoru ul. 
Fabrycznej o pełnienie dodatkowego nadzoru nad planowaną przebudową skrzyżowania 
ul. 1 Maja i ul. Ogrodowej. Burmistrz polecił wystosować aneks do umowy na 
"Przebudowę ul. Fabrycznej w Barlinku"o dodatkowe pełnienie obowiązku inspektora 
nadzoru na w/w zadaniu.  

42. Burmistrz Barlinka zapoznal się z wnioskiem zgłoszonym na LIII sesji Rady Miejskiej 
dot. wykonania modernizacji drogi dojazdowej do zespołu garaży przy ul. Długiej w 
Barlinku. Burmistrz poinformował radnego o aktualnym stanie prawnym drogi oraz 
przekazał, iż ostateczna decyzja związana z remontem drogi zapadnie po konsultacji z 
Zachodniopomorskim Zarządem Dróg Wojewódzkich w Koszalinie. 

43. Burmistrz Barlinka zapoznał się z zakresem prac do opracowania dokumentacji 
projektowej dla remontu ul. Stodolnej. Burmistrz odstąpił od wymiany słupów 
oświetleniowych na ul. Stodolnej. 
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    III       W zakresie spraw rozwoju gospodarczego: 

 

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. wykonania koncepcji zagospodarowania 
północnej pierzei rynku w B-ku. Burmistrz postanowił unieważnić postępowanie, 
uzależniając dalszą współpracę od opinii konserwatora zabytków na etapie uzyskania 
decyzji o warunkach zabudowy. 

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. kontroli mienia komunalnego 
przekazanego w trwały zarząd w jednostkach oświatowych na terenie Barlinka.  Burmistrz 
podtrzymał swoje ostatnie ustalenie, wskazując zakres kontroli za 2009 rok. 

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą zmiany warunków zabudowy i 
zagospodarowania przestrzennego dla zabudowy usługowo-mieszkalnej terenu przy ul. 
Sądowej w Barlinku. Burmistrz polecił przygotować zmianę decyzji lokalizacyjnej 
związaną ze zmianą kubatury budowy planowanego budynku usługowo - mieszkalnego 
przy ul. Sądowej. 

4. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. warunków zabudowy i zagospodarowania 
przestrzennego dla zabudowy mieszkaniowej przy ul. Szpitalnej w Barlinku. Burmistrz 
postanowił przygotować ofertę inwestycyjną na sprzedaż terenu objętego mpzp. Ustalono, 
iż działki poza obrębem planu będą potencjalnym zapleczem dla zabudowy położonej w 
granicach planu.  

5. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Dzikowo w spr. przejęcia działki 
ANR na cele rekreacyjne dla mieszkańców sołectwa. Po analizie Burmistrz polecił 
wystąpić z wnioskiem do ANR o chęci nieodpłatnego przejęcia wskazanej działki na w/w 
cel. 

6. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją dot. budowy 3 placów zabaw w m. Żydowo, 
Moczydło i Laskówko. Burmistrz polecił wystąpić z zapytaniem ofertowym do 
dostawców urządzeń na place zabaw. 

7. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. kończącej się umowy dzierżawy 
nieruchomości przeznaczonej na plac zabaw w m. Lutówko (termin upływu umowy -
29.04.10r.). Po analizie Burmistrz wyraził zgodę na zawarcie umowy na czas 
nieoznaczony z rocznym okresem wypowiedzenia. 

8. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami firmy: Inwest-Bud S.C. Bogusław Smola i 
Jolanta Nożyńska-Smola (Choszczno, Szczecin), oraz firmy Janusz Mojsiewicz Biuro 
Obsługi Nieruchomości (Gorzów Wlkp.) na wykonywanie w 2010r:                                             
*wycen nieruchomości w celu określenia ich wartości dla ustalenia opłaty adiacenckiej z 
tytułu podziału. 
* wycen nieruchomości w celu określenia wartości nieruchomości dla ustalenia opłaty 
"planistycznej" z tytułu uchwalenia planu miejscowego zagospodarowania przestrzennego 
lub jego zmiany.                                                                                 
 *wycen nieruchomości dla potrzeb ustalenia odszkodowania za działki gruntu 
wydzielone pod drogi publiczne gminne lub poszerzenie istniejących dróg publicznych 
gminnych.  
Burmistrz wyraził zgodę na zawarcie umów na wykonywanie w 2010 roku wycen 
nieruchomości w celu określenia ich wartości dla ustalenia opłaty adiacenckiej z tyt. 
podziału z obiema firmami z uwagi na dużą ilość zatwierdzonych podziałów.  

9.  Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem sołtysa Mostkowa z prośbą o zakup i montaż 
dwóch progów zwalniających na drogach gminnych w m. Mostkowo. Burmistrz polecił 
wystąpić do sołtysa z wnioskiem o uszczegółowienia w/w prośby dot. miejsca lokalizacji 
wnioskowanych progów zwalniających. 
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10. Burmistrz Barlinka polecił RG, aby przy wydawaniu decyzji o warunkach zabudowy i 
zagospodarowania terenu, na terenie gminy Barlinek dopuszczać odprowadzanie ścieków 
tylko do szczelnych zbiorników bez alternatywy przydomowych oczyszczalni. 

11. Burmistrz Barlinka zapoznal się z wnioskiem Sołectwa Osina w sprawie wymiany 
skrzynki elektrycznej w świetlicy wiejskiej w Osinie. Burmistrz polecił wystąpić z 
zapytaniem ofertowym na wykonanie w/w usługi. 

12. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą rozszerzenia podstrefy ekonomicznej KASSE 
w Barlinku - analiza gruntów w granicach miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla obszaru pomiędzy ulicami Szosową, Okrętową i Szosą do Lipian pod 
kątem ich atrakcyjności dla inwestorów. Burmistrz postanowił rozpocząć rozmowy z 
właścicielami w/w terenów celem zainicjowania procesu zainwestowania tych terenów. 

13. Burmistrz Barlinka zapoznał się propozycją przystąpienia Gminy Barlinek do Konkursu 
"GMINIA FAIR PLAY". Burmistrz negatywnie rozpatrzył w/w ofertę. 

14. Burmistrz Barlinka zapoznał się propozycją przystąpienia Gminy Barlinek do Konkursu 
"INWESTYCJA 2010". Burmistrz negatywnie rozpatrzył w/w ofertę. 

15. Burmistrz zapoznał się ofertami na wykonanie w 2010r. opinii wniosków i zapytań w 
sprawach podziału nieruchomości. Wpłynęły 2 oferty. Burmistrz wybrał ofertę 
najkorzystniejszą za cenę 146,40 zł brutto firmy ARCHITEKT T. Klimek z Gorzowa 
Wlkp. pod warunkiem ustalenia terminu wykonania postanowienia. 

16. Burmistrz Barlinka nakazał RG rozpocząć procedurę sprzedaży oraz przygotować projekt 
uchwały o zbyciu zbiornika wody deszczowej po byłym PGR w Płonnie. 

17. Burmistrz Barlinka polecił RG zorganizować spotkanie z Komendantem OSP, oraz 
Sołtysem Lutówka w sprawie planów zawiązania Stowarzyszenia Straży Pożarnej na 
terenie sołectwa Lutówko. 

18. Burmistrz Barlinka zapoznał się z projektem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
wydzierżawienie na czas nieoznaczony nieruchomości na plac zabaw w miejscowości 
Lutówko przez Gminę Barlinek Burmistrz zaopiniował go pozytywnie i postanowił 
skierować do Rady Miejskiej w/m. 

19. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą kosztów wykaszania terenów zieleni na 
terenach sołeckich. Po analizie Burmistrz polecił wykonanie powyższych prac w ramach 
robót publicznych. 

20. Burmistrz zapoznał się z ofertami na wykonanie geodezyjnego podziału działek nr 248/3, 
249/1, 249/2, 250, 251, 252, 254, 255, 256, 257, 258, 259, 260, 261 obr 1 B-ek z 
przygotowaniem wstępnego projektu podziału  w sprawie zmiany planów 
zagospodarowania przestrzennego w obszarze osiedla "Górny Taras". Wpłynęły 4 oferty. 
Burmistrz wybrał ofertę najkorzystniejszą za łączną cenę 10.995,00 zł brutto firmy Zakład 
Usług Geodezyjno - Kartograficznych H. Kądziołka, ul. Grodzka 10 Barlinek. 

21. Burmistrz zapoznał się z wnioskiem Wojewódzkiego Urzędu Ochrony Zabytków w 
Szczecinie w sprawie opinii prac koncepcyjnych zagospodarowania pierzei północnej 
rynku w Barlinku. Burmistrz postanowił wszcząć procedurę wydania warunków 
zabudowy zgodnie z wytycznymi Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków w Szczecinie. 

22. Burmistrz Barlinka zapoznał się propozycję występu artystycznego na tegorocznych 
Dożynkach Gminnych w Lutówku Michała Gielniaka oraz zespołu Coverowego za kwotę 
4.500,00 zł. Burmistrz pozytywnie uwzględnił w/w ofertę, postanowił zawrzeć stosowną 
umowę między artystą a Gminą. 

23. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Rychnów w sprawie oświetlenia 
zegarów na wieży kościoła, poprawy estetyki kościoła w godzinach nocnych. Burmistrz 
pozytywnie rozpatrzył wniosek i przekazał RI rozpatrzenia pod względem technicznym 
możliwości wykonania w/w oświetlenia. 
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24. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informację o kosztach utrzymania świetlic na terenach 
sołeckich oraz uzyskanych przychodach za ich wynajem, które reguluje Zarządzenie nr 
103/2009 Burmistrza Barlinka. 

25. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Rychnów w sprawie zakupu 
sprzętu nagłaśniającego do Świetlicy Wiejskiej w Rychnowie. Burmistrz pozytywnie 
rozpatrzył wniosek w sprawie wymiany wzmacniacza i mikrofonu ( na bezprzewodowy). 
Burmistrz polecił podjąć rozmowę z dostawcą w/w sprzętu o ewentualnej wymianie na 
nowy, różnicę cenową należy pokryć z funduszu sołectwa Rychnów na 2010r. 

26. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją na temat bezrobocia na terenie Gminy 
Barlinek w 2009 roku. Burmistrz poleciał przedłożyć w/w informację do Rady Miejskiej 
w/m. 

27. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą oddalenia projektu uchwały przez Radę 
Miejską w/m w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie wkładu niepieniężnego (aportu) 
do PGK Sp. z o. o. Burmistrz polecił udzielić wyjaśnień dot. w/w aportu zgodnie z 
wnioskiem Komisji Finansowo- Budżetowej i Planowania Gospodarczego i ponownie 
przedłożyć do Rady Miejskiej w/m projekt przedmiotowej uchwały. 

28. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami na dostawę materiałów budowlanych do 
wykonania remontu pomieszczeń Świetlicy Wiejskiej w Jarząbkach. Wpłynęły 3 oferty. 
Burmistrz wybrał ofertę najkorzystniejszą za cenę 509,60 zł brutto firmy Przedsiębiorstwo 
Handlowe "Archem" D.B. Wągrowscy, ul. 1 Maja 5 Barlinek. 

29. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami na zakup sprzętu AGD do Świelicy Wiejskiej 
w Osinie. Wpłynęły 2 oferty. Burmistrz wybrał ofertę najkorzystniejszą za cenę 780,00 zł 
brutto firmy Sklep Meblowy Jadwiga Picz ul. Odrzańska 4 Barlinek. 

30. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami na zakup mebli kuchennych do Świetlicy 
Wiejskiej w Osinie. Wpłynęły 2 oferty. Burmistrz wybrał ofertę najkorzystniejszą za cenę 
1.598,00 zł brutto firmy MIX-electronics S.A. Salon w Barlinku ul. Rynek 10. 

 
 
 
     IV      W zakresie spraw gospodarki mieniem komunalnym i ochrony środowiska: 
 

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem firmy Barlinek Inwestycje w spr. 
rozwiązania umowy oddania w dzierżawę nieruchomości gruntowej oznaczonej w 
ewidencji gruntów dz. nr 787/9,787/13,787/14,787/8,787/7 obr. 1 B-ek. Burmistrz wyraził 
zgodę na rozwiązanie umowy oddania w dzierżawę w/w nieruchomości gruntowych w 
trybie umownym z 3 miesięcznym terminem wypowiedzenia. 

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem firmy AXPO z siedzibą w Myśliborzu z 
informacją, o gotowości dostarczenia gwarancji bankowych zgodnie z warunkami 
przetargu odbytego na dzierżawę terenów tzw. potartacznych w Barlinku oraz informacją 
o znajomości MPZP dla tej nieruchomości. Burmistrz Barlinka polecił ustalić termin 
dostarczenia gwarancji, po czym pisemnie poinformować wnioskodawcę o terminie jej 
dostarczenia, po której nastąpi ustalenie terminu podpisania umowy w kancelarii 
notarialnej. Jednocześnie Burmistrz polecił poinformować wnioskodawcę, iż zapisy planu 
miejscowego, z którymi winni się zapoznać wskazują, które obiekty mogą zostać wpisane 
do rejestru zabytków 

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem firmy Extra Relax z Gorzowa Wlkp. z 
prośbą o udostępnienie placu i energii elektrycznej w centrum miasta ( przy fontannie) w 
celu ustawienia urządzeń rekreacyjnych typu: bunngee, zjeżdżalnie itp.,w dniach od 
03.04.2010r do 05.04.2010r z możliwością przesunięcia terminu umowy ze względu 
niekorzystnych warunków pogodowych. Wnioskodawca oferuje czynsz dzierżawy 
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1.000,00 zł plus koszty energii elektrycznej. Burmistrz rozpatrzył wniosek pozytywnie i 
wyraził zgodę na powyższe, o czym poinformuje wnioskodawcę i PGK Sp. z o.o. w 
Barlinku. Polecił, aby przekazać wskazany plac przy obecności pracownika PGK. 

4. Burmistrz Barlinka zapoznał się decyzją ostateczną Starosty Powiatowego w Myśliborzu 
GKN.III.6018-54/07 z dn. 10.02.2010r. w sprawie zmiany decyzji rekultywacji 
GiGG.V.6014Ia/1-13/97/98 z dn. 10.08.98r. ustalającej kierunek, sposób rekultywacji 
oraz w osobę zobowiązaną do przeprowadzenia rekultywacji na gruntach rolnych 
położonych w obr. Płonno gm. B-ek, czasowo zajętych na potrzeby kopalni kruszywa 
naturalnego "Krzynka".  

5. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. ustalenia zakresu czynności Barlineckiego 
TBS Sp. z o.o. w Barlinku na terenie stanowiącym działkę nr 233/4, położoną w Barlinku 
przy ul. Jeziornej. Po analizie Burmistrz postanowił wystosować pismo do zarządcy 
nieruchomości o dokonanie rozbiórki 3 boksów garażowych, uporządkowanie terenu oraz 
jednocześnie polecił RG dokonanie podziału geodezyjnego działki nr 233/4 zgodnie z 
ustaleniami. 

6. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Gospodarczego Banku Spółdzielczego w 
Barlinku w sprawie dzierżawy lub zakupu terenu części parkingu pomiędzy budynkiem 
GBS, a odpływem od Jeziora Barlineckiego. Burmistrz negatywnie rozpatrzył wniosek z 
uwagi na fakt znacznego zapotrzebowania mieszkańców, oraz turystów w zakresie 
ogólnodostępnych parkingów w centrum miasta. 

7. Burmistrz Barlinka na podst. podjętej uchwały Rady Miejskiej w spr. udzielenia zgody na 
udzielenie bonifikaty od ceny nieruchomości przy ul. Niepodległości 33 wyraził zgodę na 
udzielenie bonifikaty w wysokości 90% od ceny sprzedaży udziału gminy we 
współwłasności nieruchomości wspólnej w związku z przebudową i zmianą przeznaczenia 
części własności wspólnej. 

8. Burmistrz Barlinka polecił wykonać w ramach działań bieżących doraźne oczyszczenie 
przepływu, kanału łączącego jeziora Barlineckie -Uklejowe - Styckie. 

9. Burmistrz Barlinka postanowił wycofać projekt uchwały rady miejskiej w spr. wyrażenia 
zgody na wydzierżawienie na czas nieoznaczony w trybie bezprzetargowym 
nieruchomości stanowiącej własność Gminy Barlinek ozn. w ewidencji gruntów działką 
nr 233/4 o pow. 18,00 m2. 

10. Burmistrz polecił RGM dopilnowania i zlecenia uprzątnięcia tras Nordick Walking. 
11. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Marszałka Województwa 

Zachodniopomorskiego WRiOŚ.III-ZZ-7515/2/10 z dnia 18.03.2010r., w sprawie 
uzgodnienia projektu koncesji na wydobywanie kruszywa naturalnego ze złoża "Płonno 
1" dla Przedsiębiorstwa Handlowo- Usługowego "MARKETING" T. Niewiadomski. 
Burmistrz Barlinka rozpatrzył negatywnie powyższy projekt koncesji na podstawie 
studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Barlinek 
przyjęte uchwałą nr XLV/426/2002 Rady Miejskiej w Barlinku z dnia 30.09.2002r. ze 
zmianami przyjętymi uchwałą nr XXVI/426/2008 Rady Miejskiej w Barlinku z dnia 
28.08.08r., które wskazuje dla obszaru, na którym położona jest działka oznaczona w 
ewidencji gruntów nr 287 obr. Płonno funkcję - tereny do zalesienia.  

11. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Starosty Myśliborskiego GKN.III.6018a-
72/2007 z dnia 12.03.2010r w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej kierunku rekultywacji 
dz. nr 81/30 Płonno, gruntów czasowo zajetych pod potrzeby działalności Szczecińskich 
Kopalni Surowców Mineralnych S.A. w Szczecinie. Burmistrz zaopiniował negatywnie 
w/w wniosek tj. rolny kierunek rekultywacji. Burmistrz podtrzymuje dotychczasowy leśny 
kierunek rekultywacji z dopuszczeniem, dla części działki, przeznaczenie na cele 
obiektów i urządzeń turystycznych i sportowych.    
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12. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Przedsiębiorstwa Wodociągowo- 
Knalizacyjnego "Płonia" Sp. z o.o. o uzgodnienie i wyrażenie zgody na przebieg 
projektowanej sieci w zakresie zadania 4.1. "Przebudowa kanalizacji sanitarnej w ul. 
Sportowej na dz. nr 724, 725, 695/1, 651/7 obr. 2 B-ek. Burmistrz uzgodnił w/w wniosek 
pozytywnie, wyrażając zgodę na przebieg sieci. 

13. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawę konieczności przeprowadzenia inwentaryzacji 
zawierającej ilość, lokalizację i stan wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy 
Barlinek. Burmistrz postanowił zlecić wykonanie inwentaryzacji firmie prowadzącej tego 
rodzaju opracowania po uzyskaniu dofinansowania z programu Wojewódzkiego Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Szczecinie. 

14. Burmistrz Barlinka zapoznał się sprawą uzgodnienia lokalizacji urządzeń do ćwiczeń dla 
dorosłych outdoor fitness. Burmistrz ustalił lokalizację w/w urządzeń w parku przy ul. 
Sportowej w Barlinku. 

15. Burmistrz Barlinka zapoznał się wnioskiem Wielkopolskiej Spółki Gazownictwa Sp. z 
o.o. (uzupełnienie do wniosku z dnia 05.02.2010r) w sprawie lokalizacji gazociągu i 
przyłącza gazu przy ul. Gorzowskiej do dz. nr 254 obr. 2 B-ek. Nowy przebieg sieci 
będzie obejmował dz. nr 246/22, 246/4, 246/19, 246/20. Po analizie Burmistrz wyraził 
zgodę na lokalizację gazociągu i przyłącza gazu na dz. nr 246/22, natomiast na dz. nr 
246/4, 246/19, 246/20 nie wyraził zgody na w/w lokalizację ze względu na prowadzony 
proces sprzedaży działki. 

16. Burmistrz Barlinka polecił RGM zająć stanowisko w sprawie uszkodzonej tablicy z 
napisem "Tu było pole bitwy" znajdującej się w Sołectwie Dziedzice. 

17. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą przeznaczenia nieruchomości gruntowej 
oznaczonych w ewidencji gruntów dz. nr 787/9, 787/13, 787/14, 787/7, 787/8 obr. 1 
Barlinek do zbycia i oddania w dzierżawę. Burmistrz postanowił w/w nieruchomości 
przeznaczyć do sprzedaży. Burmistrz polecił RG przedłożyć stosowny projekt uchwały do 
Rady Miejskiej w/m.  

18. Burmistrz zapoznał się z wnioskiem BTBS Sp. z o. o. o zabezpieczenie w budżecie 
Gminy na 2010r środków finansowych w kwocie 532 672,07 zł na realizację planu 
remontów wspólnot mieszkaniowych na 2010r. Burmistrz polecił wystosować wniosek do 
Skarbnika Barlinka w/m o zabezpieczenie w Budżecie Gminy środków finansowych w 
wysokości 200.000,00 zł na remonty budynków wspólnot mieszkaniowych z udziałem 
Gminy Barlinek , oraz 70.000,00 zł na zadania trmomodernizacyjne budynków wspólnot 
mieszkaniowych Niepodległości 10, Niepodległości 45, 31 Stycznia 1 z udziałem Gminy 
Barlinek. 

19. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem firmy "Klim-czak" s. c. G. Małycha, ul. 
Sadowa Barlinek z prośbą o wydzierżawienie placu na rynku pod ogródek piwny          ( 
pow. 100 m2 ) na okres od 01.05.10r do 31.09.10r. Burmistrz rozpatrzył wniosek 
pozytywnie pod warunkiem wpłaty kaucji za cały okres dzierżawy. 

20. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą oddalenia projektu uchwały przez Radę 
Miejską w/m w sprawie dzierżawy skweru na przeciwko Urzędu Miejskiego w Barlinku. 
Burmistrz polecił RG rozpatrzyć sprawę pod kątem zbycia w/w skweru.  

21. Burmistrz Barlinka zapoznał się możliwościami zagospodarowania nieruchomości działek 
nr 175/19, 168, 175/18, 176, 177 obr. 2 Barlinek pomiędzy ul. Niepodległości 34, 31 
Stycznia 1 w B-ku przez BTBS Sp. z o.o.. Z 3 wariantów Burmistrz wybrał wariant  nr 1- 
wykonanie w roku bieżącym wyłącznie kanalizacji deszczowej odcinek od studni S1 do 
S2. Wartość tego odcinka szacowana jest na kwotę ok 25.000,00 zł.  

22. Burmistrz Barlinka zapoznał się z projektem uchwały w sprawie wymagań, jakie powinni 
spełniać przedsiębiorcy ubiegający się o uzyskanie zezwolenia w zakresie odbioru 
odpadów komunalnych, opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu 
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nieczystości ciekłych; prowadzenia działalności w zakresie ochrony przed bezdomnymi 
zwierzętami oraz prowadzenia schronisk dla bezdomnych zwierząt. Burmistrz 
zaopiniował go pozytywnie i postanowił skierować do Rady Miejskiej w/m. 

 
 
     V    W zakresie spraw ogólnoorganizacyjnych: 
 

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dotyczącą upływu terminu umowy z dniem 
04.05.10r. z firmą Papcom ze Szczecina na materiały biurowe dla Urzędu Miejskiego w 
Barlinku. Burmistrz Barlinka polecił przeprowadzić rozeznanie i wystosować pisma do 
firm z prośbą o sporządzenie ofert z uwzględnieniem wysokości cen najczęściej 
zamawianych artykułów biurowych 

2. Burmistrz Barlinka polecił Sekretarz Barlinka przygotować zarządzenie ustalające zasady 
zlecania zadań publicznych przez Gminę Barlinek, oraz podległe jednostki. 

3. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w sprawie rozstrzygnięcia otwartego konkursu 
ofert na realizacje w 2010r. zadania publicznego z zakresu upowszechniania kultury 
fizycznej i sportu. 

4. Burmistrz Barlinka zapoznał się i zaopiniował pozytwnie sprawozdanie referatów Urzędu 
Miejskiego oraz jednostek organizacyjnych Gminy dot. realizacji postanowień § 11 pkt.2 
uchwały Nr XLV/329/2005 Rady Miejskiej w Barlinku z dnia 24.11.2005r. w sprawie 
Karty współpracy Miasta i Gminy Barlinek z organizacjami pozarządowymi i innymi 
podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w zakresie zasad i form 
współpracy z organizacjami pozarządowymi przyjętych w przedm. uchwale, w ramach 
swoich kompetencji określonych regulaminowo, statutowo lub według zakresu 
obowiązków, w 2009 roku, oraz sprawozdanie z prowadzonej w 2009 roku współpracy z 
organizacjami pozarządowymi i innymi pomiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego zgodnie z §23 i §24 uchwały Nr XIV/329/2005 Rady Miejskiej w Barlinku w 
sprawie Karty współpracy Miasta i Gminy Barlinek z organizacjami pozarządowymi i 
innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego. 

5. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie zmieniające zarządzenie nr 32/2009 Burmistrza 
Barlinka z dnia 26.02.2009r w sprawie Regulaminu Organizacyjnego Urzędu Miejskiego 
w Barlinku. 

6. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w sprawie wprowadzenia karty audytu 
wewnętrznego. 

7. Burmistrz Barlinka zapoznał się z projektem uchwały w sprawie wyrażenia gotowości 
wsparcia finansowego na rzecz Akademii Sztuki w Szczecinie. Burmistrz zaopiniował go 
pozytywnie i postanowił skierować do Rady Miejskiej w/m. 

8. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w sprawie powołania Pełnomocnika ds. Systemu 
Zarządzania Jakością. 

9. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w sprawie powołania Koordynatora CAF. 
10. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w sprawie powołania grupy samooceny. 
11. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w sprawie powołania Zespołu do spraw 

opracowania i wdrożenia Systemu Zarządzania Jakością. 
 

 

     VI     W zakresie spraw oświaty: 

 

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. przesunięć środków finansowych z 
"Radosnej szkoły"- place zabaw przed szkołą na remont 2 klas i sali rekreacyjnej, oraz 
zakup wyposażenia i pomocy dydaktycznych niezbędnych na wdrożenie nowej reformy 
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programowej - 6 latki w klasach I. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek i wyraził 
zgodę na rozpisanie kwoty 115.000,00 zł. O powyższym polecił poinformować Radę 
Miejską i w związku z tym przygotować autopoprawkę do budżetu. 

2. Burmistrz Barlinka podjął zarządzenie w spr. procedur i zasad opracowywania projektów 
organizacji publicznych szkół podstawowych i gimnazjów oraz przedszkoli na rok 
szkolny 2010/2011 w Gminie Barlinek 

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem PG Nr 2 w Barlinku z prośbą o 
przydzielenie 4 godzin nauczania indywidualnego dla ucznia powracającego z zagranicy 
Marka Ciarki. Po analizie Burmistrz wyraził zgodę na indywidualne nauczanie w 
wymiarze 2 godzin tygodniowo dla w/w ucznia gimnazjum do końca roku szkolnego 
2009/2010. 

4. Burmistrz zapoznał się z wnioskiem Publicznego Gimnazjum nr 2 w Barlinku o 
przyznanie "Stypendium Burmistrza Barlinka", który wpłynął po ustalonym w uchwale 
Rady Miejskiej terminie. Burmistrz po analizie rozpatrzył wniosek pozytywnie i przyznał 
"Stypendium Burmistrza Barlinka" dla dwóch uczniów za I semestr w roku szkolnym 
2009/2010, w kwocie po 182 zł na jednego ucznia. 

5. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wstępnym regulaminem oraz plakatem "Mistrzostw 
Świata w Barlinku" w piłce nożnej dla młodzieży szkół gimnazjalnych, które odbędą się 
w dniach 12-13 czerwiec 2010r.Burmistrz zaakceptował go pozytywnie i polecił ROś 
współpracę ze Szczecińską Fundacją Talent Promocja Postęp oraz wszelką koordynację 
nad w/w zadaniem. 

6. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją o przyznaniu Gminie Barlinek dotacji 
celowej na realizacje zadania wynikającego z Rządowego Programu "Radosna szkoła". 
Burmistrz polecił wystosować pismo do SP nr 4 w Barlinku, SP w Mostkowie w Barlinku 
z informacją o przyznaniu dotacji i prośbą o przygotowanie harmonogramu realizacji 
zadania polegającego na budowie placu zabaw w w/w placówkach. Natomiast do SP nr 1 
w Barlinku z prośbą o harmonogram realizacji zadań remontowych w ramach przesunięć 
z programu rządowego "Radosna szkoła" na realizację remontów.  
 

 

 

    VII. W zakresie spraw OC :   

 

1.  Karda kierownicza Urzędu Miejskiego w Barlinku została przeszkolona w zakresie spraw  
obronnych. 

 

 

 

    VIII. W zakresie spraw OPS,BOK, CIT : 

 

1.  Burmistrz Barlinka zapoznał się z preliminarzem wydatków z budżetu na przeciwdziałanie    
alkoholizmowi i narkomanii i zaakceptował go pozytywnie. 

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertą organizacji rajdów rowerowych lato 2010.  
Potrzebne środki finansowe to kwota 1.200,00 zł. Burmistrz pozytywnie zaopiniował 
ofertę i wyraził zgodę na realizację. 

3.  Burmistrz Barlinka zapoznał się i zaopiniował pozytywnie harmonogram prac do realizacji 
projektu "Europejskie Centrum Spotkań". 

4.  Burmistrz Barlinka zapoznał się z programem Majówki 2010r-Wielkiej Siódemki 
Barlineckiej - Międzynarodowe Spotkanie Pasjonatów Nordick Walking  i zaakceptował 
go pozytywnie. Burmistrz zaakceptował również wstępną kalkulację i koncepcję Dni 
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Barlinka, które planowane są w dniach 19-21 czerwiec 2010r -szacowany koszt ustalono 
na kwotę 135.000,00 zł.  
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Rozszerzenie sprawozdania z pracy Burmistrza Barlinka 

w okresie międzysesyjnym. 

 

     W okresie międzysesyjnym uczestniczono w spotkaniach, na których 

podjęto wiele tematów dot. funkcjonowania Gminy Barlinek. Odbyły się 

następujące spotkania: 
 

1. Odbyło się spotkanie oraz wizja lokalna Gminy z audytorami Ogólnopolskiego 
Konkursu "Polska Pięknieje". 

2. Zainaugurowano "Uniwersytet Trzeciego Wieku", którego organizatorem jest Forum 
Inicjatyw Oświatowych, Rada Seniorów i Klub Seniora oraz Burmistrz Barlinka. 

3. Spotkano się z młodzieżą Publicznego Gimnazjum nr 1 w Barlinku oraz opiekunem w 
sprawie utworzenia Młodzieżowej Rady. 

4. Uczestniczono w Walnym Zgromadzeniu Stowarzyszenia "Wabar" na Rzecz Rozwoju 
Warsztatów Szkolnych w Barlinku. 

5. Spotkano się z Dyrektorem Oddziału Regionalnego Telewizji Polskiej w Szczecinie w 
sprawie patronatu medialnego najważniejszych wydarzeń w Gminie Barlinek.  

6. Spotkano się z Zarządem Szczecińskiej Energetyki Cieplnej w Szczecinie w sprawie 
przygotowania do Walnego Zgromadzenia Wspólników za 2009 rok. 

7. Odbyło się spotkanie z projektantem i geodetą na temat możliwości budowy boisk 
treningowych w Barlinku. 

8. Uczestniczono w Mszy św. prymicyjnej ks. Piotra Lasoty. 
9. Spotkano się z inicjatorami uruchomienie schroniska dla bezdomnych zwierząt. 
10. Odbyły się w Publicznym Gimnazjum nr 1 oraz Zespole Szkól Ponadgimnazjalnych nr 

1 w Barlinku uroczystości związane z obchodami 70- lecia Zbrodni Katyńskiej. 
11.  Spotkano się z Prezesem Gospodarczego Banku Spółdzielczego w Barlinku w 

sprawie finansowania wydarzeń kulturalnych w 2010r. 
12. Spotkano się z Dyrektorem Centrum Integracji Społecznej w sprawie dalszego 

funkcjonowania centrum. 
13. Spotkano się z Dyrektorem operacyjnym Bomet Caparo oraz Prezesem 

Stowarzyszenia "Bratek" w sprawie wsparcia budowy Centrum Rehabilitacyjno- 
Rewalidacyjnego w Barlinku. 

14. Uczestniczono w zebraniu wyborczym Koła nr 1 Polskiego Związku Wędkarskiego w 
Barlinku. 

15. Urząd Miejski w Barlinku wraz z  Barlineckim Ośrodkiem Kultury  zorganizował 
uroczystości żałobne poświęcone tragicznie zmarłym w katastrofie pod 
Smoleńskiem.W Kościele p.w. Niepokalanego Serca Najświętszej Maryi Panny w 
Barlinku odbyła się Msza św. żałobna natomiast na rynku apel poświęcony zmarłym- 
wystąpił Chór  "Halka". Pod pomnikiem Papieża Jana Pawła II zostały złożone kwiaty 
i znicze. W uroczystości uwzięły udział poczty sztandarowe Gminy Barlinek oraz 
poczet Starostwa Powiatowego w Myśliborzu.  

16.  Odbyło się spotkanie z przedstawicielami instytucji i stowarzyszeń w sprawie 
organizacji parady w ramach Dni Barlinka.  

17.  Udział w koncercie "Formacji Słońce -Słoneczna Gromada"- Festiwal Piosenki 
Angielskiej.  

18. Uczestniczono w konferencji zorganizowanej przez Wojewódzki Fundusz Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej w Szczecinie na temat środków pomocowych 
związanych z ochroną środowiska w tym azbestem, składowiskami, gospodarką 
odpadami.  
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19. W Urzędzie Miejskim goszczono gości z Gminy Eberswalde. 
20. Odbyła się pierwsza Rada Budowy dotycząca modernizacji drogi, 156 na której 

omówiono zakres prac i wstępny harmonogram realizacji.  


